

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED B
GATT/CP. 5/Sk. 2/Corr. 1
13 November 1950
BILINGUAL
ORIGINAL: ENGLISH

CONTRACTING PARTIES
Fifth Session

SUMMARY RECORD OF THE SECOND MEETING

Corrigendum

Page 5, paragraph 5

The last sentence in the statement of Mr. STEYN (South Africa) should read as follows:

"Indirect reference to the question of the restrictions at present applicable to the trade between the two territories is contained in paragraph 4 of the Council's proposed plan of action for the ensuing twelve months where the Council has announced its intention to familiarise itself with the nature and conditions of the secondary industries in the two countries. In studying those conditions it will, amongst others, be the objective of the Council to ascertain what action can be taken to remove the existing restrictions on the trade between the two countries".

PARTIES CONTRACTANTES
Cinquième Session

CO. FIE-RENDU DE LA DERNIERE SEANCE

Corrigendum

Page 5, paragraphe 5

La dernière phrase de la déclaration de M. STEYN (Afrique du Sud) doit être libellée comme suit:

"Dans le programme des mesures que le Conseil envisage de prendre pendant les douze mois à venir, l'alinéa 4 fait indirectement allusion à la question des restrictions qui s'appliquent actuellement aux échanges commerciaux entre les deux territoires. En effet, dans cet alinéa, le Conseil indique qu'il a l'intention d'entreprendre une étude permettant de mieux connaître la nature et les conditions des industries secondaires des deux pays. Dans l'étude de ces conditions, le Conseil s'attachera, notamment, à déterminer les mesures qui peuvent être prises pour supprimer les restrictions existant actuellement dans les échanges commerciaux entre les deux pays".